
Referat af baneudvalgsmøde d 13/6. 

Orientering :  

De indkøbte ting ( boldvaskere, afstandskilte, dressmåtte,  river mm ) som vi har fået DGU tilskud 

til, er ankommet og vil blive monteret snarest.  TH 

Vi er næsten i mål med udarbejdelsen af en APV, som har været et ret omfattende arbejde. 

En Pile Ø er sat i søen mellem hul 5 og 6, lidt som et forsøg. Den optager ved dens vækst vandet 

organiske stoffer og skulle dermed gøre vandet mere rent.  ( har vist fine resultater andre steder ) 

CA, CB, og CF har været til en interessant DGU og DGA arrangeret Robot demonstration i Kolding. 

4 klippetyper blev vist frem og de 2, der for os var mest interessante, Belrobotics og Kress 236, vil 

vi forsøge at få på prøve i indeværende sæson. 

I følge Regel og handicap udvalget er der forlydende om, at banen skal rates på ny i 2024. Det vil 

medføre, at ændringer af overkørsler, så banen kan robotklippes skal, fortages inden den evt 

omrates. KJ  CA CF 

Det praktiske på banen :  

- CA – der er nu så mange rødder i den bagerste bunker på hul 7, at den bør renoveres til 

vinter. 

-  Greens er nu groet så fint til og første propning er foretaget, at vi fra nu af har en 

målsætning om en greenspeed på 9 - såfremt tiden rækker.         

- Alle græsbunker skal klippes 2 gange om ugen. CF 

-  Der er lavet aftaler om ekstra frivillige til banepasning i uge 29. KJ, HR, UC, TH.  

- Alle tidsler enkelte + kolonier, skal snarrest slås ned, for at undgå spredning af frø. TH KJ CF 

- Der skal snart klippes under træerne mellem hul 11 og hul 12. TH 

- I god tid før uge 29 skal der også klippes mellem træerne ved hul 14 og hul 15 tee.  

- Evt opsætning af net mellem den overbyggede driving range og den store udslags tee, for 

at beskytte spillere for slids bolde. CA og CF ser på det. 

Chr. Friis 
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